
Nemocnice představila nový pavilon

Compiled 29.6.2014 3:55:21 by Document Globe ®   1

Nemocnice představila nový pavilon
Reportáž
Hradec Králové - Ani parné počasí neodradilo včera stovky lidí od prohlídky nově dokončeného pavilonu interny v
královéhradecké fakultní nemocnici. Nemocnice pořádala v novém zařízení Den otevřených dveří a měla se čím chlubit.
Už při vstupu do budovy mnohé překvapila pestrost vnitřních prostor, barevné podlahy, místy prosklené stropy či moderní
nábytek. Dokonce i sociální zařízení má na stěnách pestrobarevné obklady, na rozdíl od strohého zázemí lékařů.
Část návštěvníků tvořili pacienti z klinik, které se do nové budovy přestěhují. „Přišla jsem se podívat, kde třeba jednou
skončím!“ usmívala se dvaapadesátiletá Marta Kábová z Brocné na Rychnovsku. „Musím říct, že to nebude špatné. Je
to tu krásné a samozřejmě daleko příjemnější než v budově, kde teď ležím,“ dodala.
„Léčíme se na gerontologii a přišli jsme podívat, kam budeme napříště chodit. První dojem je velmi pěkný,“ shodl se s
manželkou třiaosmdesátiletý Jiří Kamprle z Hradce Králové.
Při pohledu do ordinací ambulance v přízemí budovy zaujalo návštěvníky sytě modré lůžko moderních tvarů. Za
dřevěnou plastikou tvořící posuvné dveře se mohli ponořit do modrého světla meditační místnosti. Informační centrum
naproti vchodu poskytne lidem přehlednou orientaci v celé budově.
„Všechno bude rychlejší než dříve, počítače budou obsahovat všechna potřebná data a orientace bude díky
přehlednému systému i soustředění několika pracovišť do jedné budovy jednodušší,“ pochvaloval si vrátný František
Smíšek.
Lůžka pacientů jsou umístěna ve vyšších patrech. Pokoje s nejvíce třemi lůžky jsou vybavena samostatným sociálním
zařízením a prostorným zázemím, mohutné žaluzie spolehlivě chrání před slunečními paprsky, které trápí pacienty v
budově chirurgie. Severní pokoje skýtají pohled na panorama starého Hradce města, z jižních mohou pacienti pozorovat
svatojánský kopec a zeleň podél Labe.
Nová budova je spojena s pavilony chirurgie, onkologie, dialýzy a gerontologie. Sídlo v ní najdou pracoviště první a druhé
interní a část gerontologické a metabolické kliniky. „Prostředí pro pacienty i zaměstnance nemocnice se podstatně zlepší,
řada věcí bude pohodlnější. Všechny interní kliniky budou pohromadě a bude se jim lépe spolupracovat. Nemocnice
zároveň přestává být areálem původních oddělených pavilonů, což je architektonický i organizační průlom,“ míní ředitel
fakultní nemocnice Leoš Heger.
První pacienti lůžkových částí se začnou do nových prostor stěhovat v pondělí, kdy také zahájí částečný provoz
ambulance.


